



Baniyas International Private School

3rd Trimester Exam Schedule

Academic Year 2023 – 2024



Grade 4

No	Day	Date	Subject	Exam Material
1	Thursday	06/06	English	Reading Comprehension (unseen Passage)* Reading book unit 4(156----187) Vocabulary/ Practice Book * Word meaning (116-128-140) * Figurative language -Suffixes—synonyms-Antonyms (120-107-167) Grammar * Verb Tenses (present-past- future) -(121-122-133-134)- * Subject – Verb agreement (135- 136-159) * Titles (123-124) * Punctuation in contraction (147) Writing * Choose one of these topics to write about * Your daily Routine * A place you visited and left an impact on you
2	Friday	07/06	Science	Unit 3 module 1: L1: Evidence from rocks and fossils (Pages 28-41) L2: Changes in Landscapes over Time (Pages 44-59) Unit 4 module 1: L 1 Structure and function of plants (Pages 2 - 23)
3	Monday	10/06	Arabic	النصوص الخارجية : (نص سردي ، نص معلوماتي) النحو : الجملة الفعلية ص: 62 + ص: 20 + 21 في كتاب النشاط / ضمائر الرفع المنفصلة وتصريف الفعل منها ص: 128 الإملاء : مواضع ألف تنوين الفتح ص: 22 + 23 + 24 / علامات الترقيم ص: 48-49 من كتاب النشاط الكتابة : كتابة استجابة أدبية ص: 64 من كتاب الطالب / ص: 29 من كتاب النشاط النشيد : (تعلم يا صغيري) ص: 68
4	Tuesday	11/06	Math	Unit 11: 103,107,111,115 Unit 12: 133,134,137,141,147 Unit 13: 163,167,171,175,189,193,201,202,205 Unit 14: 237
5	Wednesday	12/06	Islamic	سورة الإنشاق - الرفق " حديث " - صيامي لربي - في ظل صدقتي - ذو النورين عثمان بن عفان رضي الله عنه .

Exam instructions

All exams Inside School Building

Exams for All Grades 1 to 11

Grade 1 to 11	:	Time-In at 7:30 am and leave at 9:45 am from the first exam day for each class.
Exam Location	:	Exam Rooms
Exam Operation	:	Paper-based exam
Exam Timing	:	From 8:15 am to 9:45 am
Late comers	:	Students are not allowed to enter exam rooms after 15 minutes from exam start.

- 1- Exam days for each class start as attached in exam schedule.**
- 2- Attendance during the exam days is mandatory and the exam will not be repeated without an official excuse.**

إرشادات الامتحان

جميع الامتحانات داخل المبنى المدرسي

ستكون الامتحانات لجميع الصفوف من 1 إلى 11

الصفوف من 1 إلى 11	:	الحضور صباحا 7:30 والمغادرة الساعة 9:45 صباحا اعتبارا من أول ايام الامتحانات لكل صف.
مكان الامتحان	:	قاعات الامتحان
آلية الامتحان	:	ورقيا داخل قاعات الامتحان
توقيت الامتحان	:	الساعة 8:15 صباحا إلى الساعة 9:45 صباحا.
التأخر عن الامتحان	:	لن يسمح للطالب بدخول قاعة الامتحان بعد مرور 15 دقيقة من بداية الامتحان.

- 1- تبدأ أيام الامتحانات لكل صف حسب التواريخ المرفقة في الجداول لكل صف .**
- 2- الدوام خلال فترة الامتحانات إلزامي ولن يتم إعادة الامتحان بدون عذر رسمي.**

